
Referat skolebestyrelsesmøde tirsdag den 12.10.21. kl. 19-21 
Næsby Skole – fysisk på broen – indgang grøn dør i lille skolegård 
 
 

Orienteringer 

• Ledelsen 

• Elevrådet/rettighedsrådet 

• Medarbejderrepræsentanter 

• Øvrige mødedeltagere 

• Formanden 
 
 
 

Orienteringer: 
 
Ledelsen: 

- Elevtal:  
- Røgpolitik, SSP ind over 

Foredrag fra 7. – 9. er ved at blive planlagt 
- Trivselsgruppe f. personalet er startet op. 

Den skal have fokus på trivslen i 
medarbejdergruppen i vores nuværende 
situation. 

- Opdatering på vores situation 
- Vi har fået vores nye trivselsundersøgelse, 

som bliver taget op i MED. 
 
Medarbejderrepræsentanter 
Lærerne:  
Fraværende 
 
Pædagogerne: 
Vi står i en absurd situation. Alle gør, hvad de kan 
for, at børnene ikke skal mærke det. De små 
tænker nok ikke så meget over det i hverdagen.  
Det påvirker personalet med op- og nedture. Det 
med bygningerne er en krisesituation, vi står i. 
 
Formanden: 
Der er landsmøde d. 19. november i skole og 
forældre, hvor Brian deltager. 
Fokus på hvordan man laver principper i 
skolebestyrelser, og hvordan man fører tilsyn. 
 
Der er valgmøde om Folkeskolen i dag. 
 
Forældrene har lavet et skriv, som er givet til 
medarbejderne sammen med lidt chokolade, som 
tak til medarbejderne for det arbejde, de lægger i 
den nuværende situation. 
 
Der har lige været kontaktudvalgsmøde på 
skoleområdet. Der var fokus på specialordningen 
omkring børn indenfor specialområdet.  
 
Elevrådet: 
Har grundet situationen ikke holdt møde siden 
sidst. 
 
Øvrige: -Rettighedsrådet 
Har været i FN-byen sidste fredag, hvilket var en 
meget god oplevelse. 



De har fundet fokuspunkter for årets arbejde i 
rettighedsrådet. 
Digital dannelse er på årsprogrammet. 
 

1.  Hvordan arbejder vi fortsat med 
fokuspunkterne: 

- Trafik 
- Møder/sparring med andre bestyrelser 
- Fællesskaber 

Trafik:  
Drøftelse af bilfrie skoler og trafikken omkring 
skolen. Vi har en folder, som kan komme i spil igen. 
Vi kan inddrage eleverne. 
Bestyrelsen kan lave 3 nedslagspunkter, som kan 
komme ud, når den mørke tid kommer, og igen til 
foråret.  
Forældrepatrulje: 
Berith skriver et nyt opslag. Der er flere, der har 
meldt sig på banen. 
Beslutning: 
Maria og Brian laver nedslagspunkter, som kan 
komme ud på forskellige tider af året. 
 
Møder/sparring med andre bestyrelser: 
Brian har haft kontakt til Spurvelund, og de vil 
gerne være med i et samarbejde. Brian ringer også 
til Kroggårdskolen og Søhus.   
 
Fællesskaber: 
Forslag omkring en elevundersøgelse, omkring 
hvordan det går. 
 
Idéer 
Synge sange i bussen 
Kahoot i bussen 
Kan vi få eksterne til at hjælpe med at skabe trivsel 
for eleverne. 
Kan vi lave fællesarrangementer for hele skolen. 
 

2. Evaluering af forældremøderne  

 

Fint med den første halve time med info omkring 
skolen, der er fælles for alle. 
Er det muligt at ensrette møderne.  
Vi har nedsat et udvalg af lærere, der kigger på 
målet med møderne. 
 

3. Beretning for skoleåret 2020-2021 - opfølgning Christoffer skriver et udkast og rundsender. 

4. Sundhedspolitik – ajourføring  

 

Udvalg nedsat: 
Brian og Berith. 

5. Svar på forældrehenvendelser omkring 
hjemsendelse før skoledagen er forbi. 

Drøftelse af forældrehenvendelse omkring 
hjemsendelse af børn før skoledagens slutning. 
Skolebestyrelsen formulerer et svar ud fra 
drøftelsen. 

6. Velfærdens fundament Der har været møde i partnerfællesskabet.  
Der arbejdes med mange forskellige muligheder, 
som skal godkendes af diverse instanser. 
  



7. Aktuel bygningssituation og genhusning Opfølgning på skriv/svarene til/fra politikere og 
udvalg. 
Skolebestyrelsen lægger pres, hvor de kan, for at få 
svar på de spørgsmål, der er omkring situationen.  

8. Evt. Næste dialogmøde fastsættes til 9. november. 

 
Ordstyrer: Brian 
Referent: Mathilde  
Tilstede: Birgit, Brian, Christoffer, Maria, Jeanette, Mathilde og Louise 
Afbud: Liselotte og Pia 
 
 
 
Punkter til næste møde: 
 


